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P R O T O K O Ł  Nr  XXIII/I2016 

z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu 

 z dnia 18 maja  2016r, która odbyła się  

w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu  w godz. 13.00 – 15.20 

 

Ad. 1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło, dokonał otwarcia XXII Sesji Rady 

Miejskiej w Ogrodzieńcu  

Powitał wszystkich obecnych, radnych oraz gości zaproszonych:  

- Komendanta Komisariatu Policji w Ogrodzieńcu Podkomisarza Grzegorza Migdała, 

- Burmistrza Miasta i Gminy Pana Andrzeja Mikulskiego,  

- Skarbnika Miasta i Gminy Panią Annę Kuźniak, 

- Sekretarza Miasta i Gminy Pana Dariusza Ptasia, 

- Sołtysów Gminy Ogrodzieniec,  

- Radnych Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu,  

- Kierowników referatów urzędu i jednostek organizacyjnych Gminy Ogrodzieniec. 

 

Lista obecności radnych i gości załączona została do protokołu. 

 

Przewodniczący poinformował, że sesja została zwołana zgodnie z przepisami prawa 

przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu. Wszyscy radni zostali 

powiadomieni o terminie sesji, zostały im dostarczone niezbędne materiały, czyli  

 zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z porządkiem obrad, 

 projekty uchwał będące przedmiotem obrad.  

Ustawowy skład Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu wynosi 15 radnych. W sesji 

uczestniczyło 15 radnych, co zostało potwierdzone podpisami na liście obecności.  

 

 

Ad 2. 

Przyjęcie porządku obrad  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Patryk Szczygieł wniósł o poszerzenie obrad o 

dodatkowy projekt uchwały w sprawie odmowy uwzględnienia wniosku pana 

Edmunda Bednarza.  

Dla wyjaśnienia poinformował - Komisja Rewizyjna w dniu 12 maja 2016 negatywnie 

rozpatrzyła wniosek pana Edmunda Bednarza z dnia 15 kwietnia 2016 r. dotyczący 

zawiadomienia prokuratury o złamaniu prawa lokalnego – uchwały Rady Miejskiej w 

Ogrodzieńcu nr XXXVIII/325/2005 z dnia 26 września 2005r. w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Ogrodzieniec -  przez Burmistrza 

Miasta i Gminy Ogrodzieniec. Stanowisko Komisji stanowi uzasadnienie do projektu 

uchwały  sprawie odmowy uwzględnienia wniosku pana Edmunda Bednarza . 

 

Wniosek o poszerzenie obrad o dodatkowy projekt uchwały został przyjęty przez 

radnych jednogłośnie 15 głosami. 
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Porządek obrad wg którego prowadzona była sesja przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XXI/2016 z sesji Rady Miejskiej z dnia 15 marca  2016r. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Gminy Ogrodzieniec do 

Rady Społecznej Szpitala Powiatowego w Zawierciu oraz Rady Społecznej 

Zakładu Lecznictwa Ambulatoryjnego w Zawierciu. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany granic Gminy Ogrodzieniec. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie poparcia działań mających na celu utworzenie 

niezależnego Śląskiego Instytutu Onkologii. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia obowiązywania dotychczasowych taryf 

za zbiorowe zaopatrzenie w wodę przez Zakład Gospodarki Komunalnej w 

Ogrodzieńcu. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Miejsko Gminnej Biblioteki Publicznej w Ogrodzieńcu za 2015r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury w Ogrodzieńcu za 2015r 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowych dla jednostek 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Ogrodzieniec. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planach przychodów i wydatków w 

budżecie gminy na 2016 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie odmowy uwzględnienia wniosku pana Edmunda 

Bednarza. 

13. Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  

14. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności. 

15. Wnioski i oświadczenia. 

16. Zamkniecie obrad.  

 

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu Nr XXI/2016 z sesji Rady Miejskiej z dnia 15 marca  2016r. 

 

Protokół Nr XX/2016 z sesji z dnia 15 marca 2016r. zostały przyjęty przez radnych 

bez uwag, jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych. 

 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Gminy Ogrodzieniec 

do Rady Społecznej Szpitala Powiatowego w Zawierciu oraz Rady Społecznej 

Zakładu Lecznictwa Ambulatoryjnego w Zawierciu. 

Sekretarz MiG Pan Dariusz Ptaś wyjaśnił potrzebę podjęcia przedmiotowej uchwały. 

Na  posiedzeniu komisji Rady Miejskiej   wskazano kandydatów do poszczególnych 

rad społecznych. Do Rady Społecznej Szpitala Powiatowego w Zawierciu na okres 
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kadencji 2015-2019 wyznaczono Lecha Jarosa. Do Rady Społecznej Zakładu 

Lecznictwa Ambulatoryjnego w Zawierciu na okres kadencji 2015-2019 wyznaczono 

Zygmunta Podsiadło 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  14 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się- 1 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXIII/178/2016 w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Gminy 

Ogrodzieniec do Rady Społecznej Szpitala Powiatowego w Zawierciu oraz Rady 

Społecznej Zakładu Lecznictwa Ambulatoryjnego w Zawierciu -  została przyjęta. 

 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany granic Gminy Ogrodzieniec. 

 

Sekretarz MiG Pan Dariusz Ptas zreferowali temat związany z projektem uchwały. 

Między innymi  powiedział  - mając na względzie : 

1) wieloletnie starania mieszkańców zameldowanych w Gulzowie przy ulicy 

Młodzieży od nr 1 do nr 10 w domach położonych na terenie obrębu geodezyjnego 

Biskupice w Gminie Pilica o włączenie do Gminy Ogrodzieniec, 

2) treść pisma z dnia 16 grudnia 2015 r. podpisanego przez 30 mieszkańców 

zameldowanych w Gulzowie przy ulicy Młodzieży od nr 1 do nr 10 w domach 

położonych na terenie obrębu geodezyjnego Biskupice oświadczających, że chcą 

być pełnoprawnymi mieszkańcami  Gminy Ogrodzieniec, 

3) jednomyślną wolę mieszkańców wyrażoną w dniu 14 stycznia 2016 r. na zebraniu 

mieszkańców zameldowanych w Gulzowie przy ulicy Młodzieży od nr 1 do nr 10 

chcących być mieszkańcami Gminy Ogrodzieniec, 

Gmina Ogrodzieniec przystępuje do zmiany granic administracyjnych Gminy 

Ogrodzieniec poprzez włączenie działek nr 431, 432, 433, 452, 453, 459, 460/1, 

460/2, 465, 466, 605/2, 605/3, 605/4, 605/5, 606 oraz część działki 550 położonych 

na terenie Gminy Pilica obręb Biskupice.  

W dniu 15 marca 2016 r. Rada Miejska w Ogrodzieńcu podjęła uchwałę nr 

XXI/164/2016 w sprawie zmiany granic Gminy Ogrodzieniec. Uchwała została 

unieważniona rozstrzygnięciem nadzorczym Wojewody Śląskiego z dnia 21 kwietnia 

2016 r. Podstawą rozstrzygnięcia był zarzut, że uchwała nie podlega publikacji w 

Dzienniku Urzędowym Województwa Śląskiego, o czym stanowił § 5 uchwały z dnia 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxiii_178_2016.pdf
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15 marca 2016 r. Zdaniem organu stanowiącego Gminy Ogrodzieniec uwzględnienie 

§ 5 w uchwale nr XXI/164/2016 wynikało z praktyki publikacji tego rodzaju uchwał w 

sprawie konsultacji zmian granic gminy w innych województwach.  

Mając na względzie stanowisko organu nadzoru prawnego postanowiono o podjęciu 

nowej uchwały z uwzględnieniem uwag Wojewody Śląskiego.  

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

Komisji Rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  15 

Głosów „Przeciw” –0 

Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXIII/179/2016 w sprawie zmiany granic Gminy Ogrodzieniec.  -została 

przyjęta. 

 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie poparcia działań mających na celu utworzenie 

niezależnego Śląskiego Instytutu Onkologii. 

 

Sekretarz MiG Pan Dariusz Ptaś  zreferowali temat związany z projektem uchwały  

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

Komisji Rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  13 

Głosów „Przeciw” – 1  

Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXIII/180/2016 w sprawie poparcia działań mających na celu utworzenie 

niezależnego Śląskiego Instytutu Onkologii - została przyjęta. 

 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxiii_179_2016.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxiii_180_2016.pdf
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Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia obowiązywania dotychczasowych 

taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę przez Zakład Gospodarki Komunalnej w 

Ogrodzieńcu. 

 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu Pani Grażyna Gaweł 

przedstawiła uzasadnienie merytoryczne do uchwały. Miedzy innymi mówiła :  

zgodnie z ustawą o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu 

ścieków, przedsiębiorstwo wodociągowo-kanalizacyjne określa taryfę na jeden rok. 

Na uzasadniony wniosek przedsiębiorstwa wodociągowo-kanalizacyjnego rada 

gminy, w drodze uchwały, przedłuża czas obowiązywania dotychczasowych taryf, 

lecz nie dłużej niż o 1 rok. Taryfy podlegają zatwierdzeniu w drodze uchwały rady 

gminy. Przedsiębiorstwo w terminie 70 dni przed planowanym dniem wejścia taryf w 

życie przedstawia  wniosek o ich zatwierdzenie. Rada Gminy podejmuje uchwałę o 

zatwierdzeniu taryf, w terminie 45 dni od dnia złożenia wniosku albo o odmowie 

zatwierdzenia taryf, jeżeli zostały one sporządzone niezgodnie z przepisami. 

Przedmiotowy wniosek stanowił o  przedłużeniu obowiązywania dotychczasowych 

tary.  

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

Komisji Rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  14 

Głosów „Przeciw” –0 

Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXIII/181/2016 w sprawie przedłużenia obowiązywania 

dotychczasowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę przez Zakład Gospodarki 

Komunalnej w Ogrodzieńcu - została przyjęta. 

 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Miejsko Gminnej Biblioteki Publicznej w Ogrodzieńcu za 2015r. 

 

Temat zreferowała księgowa Miejsko Gminnej Biblioteki Publicznej w Ogrodzieńcu 

Pani Urszula Podsiadło.  

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxiii_181_2016.pdf
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Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

Komisji Rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  14 

Głosów „Przeciw” –0 

Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXIII/182/2016 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Miejsko Gminnej Biblioteki Publicznej w Ogrodzieńcu za 2015r. -została 

przyjęta. 

 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury w Ogrodzieńcu za 2015r. 

 

Temat zreferowała księgowa Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury w Ogrodzieńcu 

Pani Urszula Podsiadło  

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

Komisji Rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  14 

Głosów „Przeciw” –0 

Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXIII/183/2016 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury w Ogrodzieńcu za 2015r. - została 

przyjęta. 

 

 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxiii_182_2016.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxiii_183_2016.pdf
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Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowych dla jednostek 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Ogrodzieniec. 

 

Burmistrz MiG Pan Andrzej Mikulski omówił projekt przedmiotowej uchwały. Między 

innymi powiedział - planuje się przekazać z budżetu gminy dotację celową na zwrot 

wydatków poniesionych w danym roku związanych  z dystrybucją energii elektrycznej 

oraz opłat stałych za wodę oraz odprowadzone ścieki w remizach jednostek 

Ochotniczych Straży Pożarnych.  

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

Komisji Rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  14 

Głosów „Przeciw” –0 

Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXIII/ 184/2016 w sprawie udzielenia dotacji celowych dla jednostek 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Ogrodzieniec - została przyjęta. 

 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planach przychodów i wydatków w 

budżecie gminy na 2016 rok. 

 

Skarbnik Gminy Pani Anna Kuźniak przedstawiła propozycję zmian w budżecie 

zgodnie z załączonym projektem uchwały. W uzupełnieniu do projektu uchwały oraz 

przedstawionej i zaopiniowane na komisjach Rady autopoprawki – wnioskowała o 

wprowadzenie dodatkowych zmiana w budżecie. Przedstawiła nowy projekt uchwały 

uwzględniający autopoprawki. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

Komisji Rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxiii_184_2016.pdf
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Głosów „Za”  -  14 

Głosów „Przeciw” –0 

Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXIII/ 185/2016 w sprawie zmiany w planach przychodów i wydatków w 

budżecie gminy na 2016 rok - została przyjęta. 

 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie odmowy uwzględnienia wniosku pana Edmunda 

Bednarza 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Patryk Szczygieł Dla wyjaśnienia poinformował - 

Komisja Rewizyjna w dniu 12 maja 2016 negatywnie rozpatrzyła wniosek pana 

Edmunda Bednarza z dnia 15 kwietnia 2016 r. dotyczący zawiadomienia prokuratury 

o złamaniu prawa lokalnego – uchwały Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu nr 

XXXVIII/325/2005 z dnia 26 września 2005r. w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Ogrodzieniec -  przez Burmistrza Miasta  

i Gminy Ogrodzieniec.  

Następnie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał stanowisko Komisji  będące 

uzasadnieniem uchwały w sprawie odmowy uwzględnienia wniosku pana Edmunda 

Bednarza . 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

Komisji Rady. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały  

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  14 

Głosów „Przeciw” –0 

Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXIII/186/2016 w sprawie odmowy uwzględnienia wniosku pana 

Edmunda Bednarza - została przyjęta. 

 

 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxiii_185_2016.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxiii_186_2016.pdf
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Ad. 13 

 

Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  

 

Radna Maria Lipka – Stępniewska - w imieniu sześciu radnych z Ogrodzieńca 

zwróciła się o podjęcie działań celem utworzenia  w projekcie budżetu gminy na 2017 

rok  budżetu /funduszu obywatelskiego dla Ogrodzieńca, który funkcjonowałby  na 

wzór funduszy sołeckich dla poszczególnych wsi  w naszej Gminie . 

Następnie radna zwróciła się o podjęcie działań zmierzających do remontu drogi 

wojewódzkiej - ul. Kościuszki.  

W trosce o czystość gminy wnioskowała o ustawienie w miejscach postoju autokarów  

z turystami np. skała w Ryczowie, dużych pojemników na śmieci.  

Zwróciła się też o dotację celową dla MGOK w kwocie 2.200 zł  na wykonanie opraw 

introligatorskich Gazety Ogrodzienieckiej wszystkich roczników.  

Radna wskazując na miejsca pamięci  – teren pomnika w Lasku, groby na 

cmentarzu- wnioskowała aby nie zapominać  i dbać o te miejsca .  

 

Radna Beata Stypa Rus  - Ulica Krasickiego w Ogrodzieńcu – mieszkańcy proszą o 

chodnik po prawej stronie (od strony Urzędu) ponieważ wjeżdżające samochody 

dostawcze podjeżdżają pod same bramy posesji mieszkańców, tworząc koleiny 

(mieszkańcy zabezpieczają się patykami, kamieniami). Chodnik przyczyniłby się do 

bezpieczeństwa na tej ulicy oraz byłoby bardziej estetycznie.  

Ulice Nowy Świat i Paderewskiego - fatalny stan dróg, chodników oraz pytanie kiedy 

będzie kanalizacja na tych ulicach.  

Plac zabaw przy Placu Wolności (MGOK) – brak furtki, zły stan nawierzchni.  

 

Radna Beata Jakacz - Plac zabaw w Śrubarni nie jest ogrodzony, nie jest utwardzony 

są tylko wbudowane huśtawki itp. Plac zabaw powinien być budowany zgodnie z 

uzgodnieniami tj. ogrodzony, utwardzony i dopiero wbudowane urządzenia. 

Mieszkańcy bardzo się dziwią, że za pieniądze przeznaczone na te cele zostało 

stworzone takie coś co nie przypomina placu zabaw (Fundusz Sołecki).  

Kiedy przystąpimy do sprzątania miejscowości w Gminie?  

Mieszkańcy pytają dlaczego wieś Żelazko i Śrubarnia zostało pominięte przy 

budowie sieci światłowodowej (jest w tej chwili ciągnięty kabel ziemny i można to było 

wykorzystać przy łączeniu Ryczowa z Żelazkiem i Śrubarnią). Prosimy o skończenie 

budowy drogi leśnej tj. nie są zrobione podjazdy do posesji, nie jest zniwelowany 

garb, który został zrobiony w wyniku błędnego zarządzania przez wykonawcę i 

dopiero po interwencji sołtysa droga zaczęła być korytowana, ale w wyniku tego 

powstał garb i nie został usunięty. 

Prosimy o dokończenie drogi na końcu ul. Leśnej tj. ok. 25-30m. (Tam też mieszkają 

mieszkańcy naszej Gminy).  

Prosimy o załatanie dziur w płytach drogowych, które były wcześniej położone przez 

Gminę i połączenie płyt z ul. Turystyczną przy kaplicy. Jest to miejsce uczęszczane 

przez wszystkich mieszkańców – tworzą się tam dziury).  
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Prosimy o wykupienie działki od pani Beaty Salbert. Działka jest już oczyszczona i w 

miarę wyrównana. Prosimy o pomoc przy usunięciu jawora, który zagraża pobliskim 

zabudowaniom i mieszkańcom. Jest to ogromne drzewo, a jak wiadomo anomalia 

pogodowe, które często dotykają mieszkańców, mogę doprowadzić do nieszczęścia. 

Jawor również na posesji p. Romana Pasia, który wyraża zgodę na jego usunięcie 

(nie jest w stanie tego zrobić).  

Prosimy o godne traktowanie funkcji sołtysa tj. informowanie sołtysów o pracach 

wykonywanych na terenie sołectw i zamierzonych pracach. Sołtysi jako gospodarze 

sołectw powinni wiedzieć, kiedy i gdzie wykonywane będą prace na ich terenie.  

 

Radny Patryk Szczygieł - Załatanie dziur Żelazko-Śrubarnia- -Olkuska (bardzo 

głębokie dziury i jeździmy slalomem żeby nie urwać kół).  

Zgłosili się mieszkańcy, którzy proszą, aby naprawić furtkę na placu zabaw przy 

Piaskowni. Może warto tam wstawić lampę solarną, która oświetli teren. 

Problem „dzikich wysypisk”, których w naszej Gminie jest wiele, np. na terenie Agua 

Parku – mieszkańcy apelują, aby coś z tym problemem zrobić, np. zamontować 

fotopułapki lub fotokamery.  

 

Radny Jerzy Janoska  - Ulica Reja w Fugasówce – droga prowadzi do czterech 

dużych firm, tam nie da się przejechać i trudno łatać drogę, bo są tak duże dziury.  

Droga do Markowizny jest w złym stanie technicznym – duże dziury.   

Na ul. Poniatowskiego jeden z wjazdów na posesję jest za wysoko wykonany i są 

problemy z przejechaniem wjazdu, gdyż samochód zahacza podwoziem o asfalt.  

 

Odpowiedzi Burmistrza:  

 Budżet obywatelski – w projekcie budżetu na rok 2017 zaproponujemy dla 

Ogrodzieńca środki, które podobnie jak w sołectwach będą przeznaczone na 

wydatki zgodnie z decyzją mieszkańców Ogrodzieńca. Będzie to taki 

uproszczony „budżet obywatelski” dla tej miejscowości.  

 Remont ulicy Kościuszki rozpoczynamy w tym roku.  

 Środki potrzebne na oprawę introligatorską Gazety Ogrodzienieckiej zostaną 

przekazane do MGOK. Jest to jedna z pierwszych gazet samorządowych, 

które się pojawiły w województwie śląskim oraz w całym kraju i należy zadbać, 

aby archiwum było w należytym stanie.  

 Pomnik w Lasku – o to miejsce pamięci narodowej należy dbać. Pomnik po 

remoncie przekażemy Szkole Podstawowej w Ogrodzieńcu, aby sprawowała 

należytą opiekę i dbała o to miejsce.  

 Przy ulicy Krasickiego potrzebne jest zabudowanie krawężników. Decyzja 

zostanie podjęta po wizji w terenie i zabezpieczeniu środków.  

 Nowy Świat – wymaga remontu. Będziemy czynić starania, aby wykonać go w 

przyszłym roku.  

 Place zabaw przy MGOK i na Piaskowni – place zostaną w najbliższym czasie 

zabezpieczone.  
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 Plac zabaw na Śrubarni wykonaliśmy za takie środki jakie sołectwo przyznało 

z Funduszu Sołeckiego i mieszkańcy to zaakceptowali. W tym roku plac 

zostanie ogrodzony i staramy się, aby go urządzić. Wcześniej mieliśmy 

problem z lokalizacją i wydzierżawiliśmy na ten cel plac prywatny poprzez 

nieodpłatne użyczenie terenu. Światłowód w Żelazku jest to przedsięwzięcie 

komercyjne i nie mamy wiedzy na temat kto go buduje. Nie było to uzgadniane 

z Gminą. 

 Na ulicę Leśną w Żelazku skieruję inspektora ds. dróg, który obejrzy teren i 

jeżeli właściciele działki wyrażą wolę zbycia, to zakupimy na cele publiczne.  

 Drzewo (jawor) – Gmina nie może podejmować się usuwania drzew z terenu 

prywatnego  

 Sprzątamy w całej Gminie. Robią to pracownicy Spółdzielni „Impuls”. Problem 

„dzikich wysypisk” jest problemem w całej Polsce. Na jednym z zebrań 

sołeckich powstał pomysł, jak je zwalczać i postaramy się ten pomysł wdrożyć 

w życie.  

 Fugasówka – zwróciłem się z pismem do firmy Bruk-Bet o nieodpłatne 

przekazanie betonowych płyt, z których wyremontujemy drogę (droga ta jest 

niszczona przez ciężki tabor). Podobnie wcześniej zwróciliśmy się do tej firmy 

o wystawienie przy drodze koszy na śmieci, co firma uczyniła. 

 

 

Ad. 14 

Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności. 

 

27 kwietnia odbyło się ostatnie, w tej kadencji, posiedzenie Miejsko- Gminnego 

Zarządu OSP RP w Ogrodzieńcu. Przedmiotem posiedzenia było podsumowanie 

kadencji 2010-2015 oraz omówienie przygotowań do zjazdu gminnego na 25 

czerwca br. w remizie OSP w Ryczowie.  

 

28 kwietnia odbyło się spotkanie z architektem w sprawie remontu budynku dawnego 

klubu sportowego „Budowlani” w Cementowni. W spotkaniu brali udział 

przedstawiciele Urzędu Miasta i Gminy, OPS, Świetlicy Środowiskowej, Spółdzielni 

Socjalnej „Impuls” oraz sekcji kulturystyki i podnoszenia ciężarów, która obecnie 

prowadzi zajęcia w części pomieszczeń. Projektanci przedstawili możliwości 

aranżacji pomieszczeń i przyjęli uwagi przyszłych użytkowników obiektu. Remont 

budynku pod nazwą Centrum Usług Społecznych będzie finansowany ze środków 

europejskich i w latach 2017-18 będzie nowym obiektem przeznaczonym dla 

mieszkańców Ogrodzieńca- Cementowni.  

 

1 maja w OSP Gulzów odbyły się uroczystości z okazji Święta Strażaka w Parafii 

Giebło. 

 3 maja odbyły się uroczystości poświęcone 225 rocznicy 3 Maja połączone z 

obchodami Dnia Strażaka w Parafii Ogrodzieniec.  
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7 maja w OSP w Ryczowie odbyły się uroczystości z okazji Święta Strażaka w Parafii 

Ryczów.  

 

9 maja odbył się VI Turniej uczniów Szkół Podstawowych w piłce nożnej o Puchar 

Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec, w którym wzięły udział drużyny z 

wszystkich szkół podstawowych z terenu całej Gminy. W tym roku I miejsce zajęła 

drużyna z SP w Gieble, II – SP Ogrodzieniec, III – SP Ryczów,IV – SP Podzamcze.  

 

10 maja odbyło się zebranie wiejskie w Ryczowie Kolonii, na którym mieszkańcy 

pozytywnie zaopiniowali prośbę Tauron o lokalizację kontenerowej stacji 

transformatorowej średniego napięcia na działce gminnej przy skrzyżowaniu ulicy 

Turystycznej i Wolności.   

 

11 maja w Karczmie Rycerskiej na Zamku Ogrodzienieckim w Podzamczu miało 

miejsce spotkanie Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec z osobami i 

przedsiębiorcami prowadzącymi usługi z zakresu turystyki. Na spotkaniu obecni byli 

również przedstawiciele Związku Gmin Jurajskich i Spółki Zamek oraz Gminy Żarki, 

która w ostatnich latach jest liderem turystyki na Jurze Krakowsko-Częstochowskiej. 

Następne spotkanie środowisk działających w turystyce zaplanowano w połowie 

czerwca br. 

 

12–13 maja Burmistrz Miasta i Gminy przebywał na delegacji we włoskim mieście 

Lavis, podczas której omawiane były szczegóły wyjazdu w lipcu br. na występy we 

Włoszech Dziecięco-Młodzieżowej Orkiestry Dętej oraz grupy Mażoretek „Fantazja”. 

Wyjazd naszej młodzieży organizowany jest na zaproszenie Gruppo Strumentale 

Giovanile Associazione di Promozione z Lavis, które otrzymała nasza orkiestra.  

 

14 maja odbyło się Walne Zgromadzenie Gminnej Spółdzielni „Samopomoc 

Chłopska”, na którym podsumowano rok 2015 i podjęto decyzję o przeznaczeniu 

wypracowanej dywidendy. Gmina Ogrodzieniec jest członkiem Spółdzielni.  

 

17 maja w auli głównej Uniwersytetu Śląskiego w Katowicach odbyła się uroczystość 

wręczenia stypendium Ministra Nauki i Szkolnictwa Wyższego studentce Wydziału 

Filologicznego - p. Natalii Żurawskiej z Fugasówki. Warto podkreślić, że jest to 

największe wyróżnienie ministerialne dla najlepszych studentów   

 

Inwestycje i przedsięwzięcia gminne:  

Został podpisana umowa z wykonawcą Przedsiębiorstwu Robót Drogowo- 

Mostowych „MYSZKÓW” Sp. z o.o. z Żarek  dot. inwestycji pn. „Przebudowa ciągu 

dróg gminnych: ul. Piastowska i ul. Południowa  w Ogrodzieńcu w celu usprawnienia 

układu komunikacyjnego i poprawy warunków bezpieczeństwa”. Planowany termin 

zakończenia zadania to koniec sierpnia br. Inwestycja jest dofinansowana w 50% ze 

środków Programu Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 

2016-2019.  
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Kontynuowane są prace projektowe w zakresie adaptacji drugiego piętra i poddasza 

Domu Kultury na potrzeby Centrum Integracji Społeczno-Zawodowej. Podobnie 

trwają działania projektowe w zakresie kompleksowego remontu budynku dawnego 

Klubu Sportowego „Budowlani” w Cementowni oraz remizo-świetlic w Ryczowie, 

Gulzowie, Podzamczu, budynku danej szkoły w Kiełkowicach oraz siedziby 

administracji mieszkań komunalnych w Ogrodzieńcu. 

 

W sprawie budowy światłowodu wypowiedział się Sekretarz MiG Pan Dariusz Ptaś,  

który miedzy innymi zaznaczył że przedsięwzięcie to nie jest realizowane przez 

Gminę. Firma komercyjna Digital pozyskała środki finansowe na ten cel i realizuje 

zadanie na terenie Dąbrowy Górniczej, Łaz i Ogrodzieńca wspólnie z Tauronem, 

który udostępnił im swoją sieć. Na terenie Ryczowa z kolei inna firma zachęca 

mieszkańców Ryczowa i Śrubarni do kontaktów w sprawie uruchomienia internetu . 

 

W dniu 14 lipca 2016 roku przez naszą gminę przejedzie 3 etap 73 Tour de Pologne. 

Etap ten o najdłuższym dystansie tj. 240 km wyruszy z Zawiercia a zakończy się w 

Nowym Sączu. W dniu 14 lipca wyścig w Zawierciu wyruszy około godz. 12.00. 

Następnie uda się drogą DK 78 i DW 791 do  Ogrodzieńca. Na wysokości stacji 

Green Zone w Ogrodzieńcu przy ul. Kościuszki planowana jest brama z tzw. ostrym 

startem, przewidzianym na godz. 12.30.  Wyścig po wjechaniu do Ogrodzieńca 

będzie kierował się na ul. Olkuską i dalej  na Klucze . ̀ W związku z tym wydarzeniem 

należy spodziewać się utrudnień w ruchu pomiędzy godz. 11.30 a 13.30 . 

 

 

Ad. 15 

Wnioski i oświadczenia. 

  

Nie było  

 

 

Ad. 16 

Zamkniecie obrad.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany w związku 

z tym dokonał zamknięcia sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu.  

Przewodniczący podziękował wszystkim obecnym za udział.  

Zamknięcie sesji nastąpiło o godz. 15.20 

 

 

Podpis protokolanta:    Podpis przewodniczącego obrad: 

 

 

 


